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Verslag Raad van Beheer 16/1/2020 

 

Aanw:, Luc Tanghe, Dimitri Sonneville, Myriam De Vos, Willy Celie, Rudy Van Vlaender, 

Anne Van Gansbeke, Annie De Bruyne en Inge François. 

Verontsch.: Willy Quintelier, Georges De Laender, Débra Lammertyn en Rosita Remorie. 

Verwelkoming en beste wensen 

Goedkeuring vorig verslag: 14/11 

Goedgekeurd. 

Overlopen van het verslag: 

- Voorstellen nieuwe teamcoördinator bibliotheek: Débra Lammertyn start op 27/1 in 

haar nieuwe job in Wachtebeke. We kijken er naar uit! 

- EBS en nieuwe zelfuitleenbalie: blijkbaar zou het scannen van de lezerskaart niet altijd 

vlot gebeuren. Wordt doorgegeven aan Débra. 

- Nieuw tentoonstellingsreglement: is in voege gegaan vanaf 1 januari. 

- Plannen vernieuwing foyer: is van start gegaan. Werkplan tegen midden februari klaar. 

- Opentrekken werking bib en CH: toekomstvisie, plaatsbezoeken?, visie van Débra? 

Visie van het beleid inzake budget voor (grote) aanpassingswerken aan het 

gebouw (implementatie van BIB en CH) 

Globale doel van het beleid is de personeelskosten te verminderen en de nodige 

investeringen te doen waardoor de werking van de diensten worden geoptimaliseerd. 

Voorstel om tegen eind 2020 een visietekst op te maken voor het optimaliseren van de 

werking en personeelsinzet bib en CH. 

Ter info: 

Personeelsformatie bib: 1VT en 3HT + 1HT poetsmedewerker 

Personeelsformatie CH: 3VT, 3 3/5, 1 4/5 en 1 HT + 1HT poetsmedewerker 

 

Opm.: voor de bib is een visietekst zeker nodig aangezien de werking de laatste jaren 

door omstandigheden niet optimaal was. Débra zal nagaan welke doelstellingen prioritair 

zijn en in dit kader kan ook een financieel plan worden opgemaakt. 

In de bib zal gekeken worden of de pc aan de uitleenbalie ook als werkstation kan 

worden gebruikt en niet alleen als uitleenstation. 

Inge merkt op dat ze hoopt dat de verwachtingen en voorstellen realistisch en op maat 

van onze gemeente zullen zijn. Het is belangrijk dat we de noden van onze inwoners 

kennen en daar op kunnen inspelen met de middelen (medewerkers én financiële) 

waarover we beschikken en op een haalbare manier. Dit is tenslotte onze kerntaak als 

dienstverleners aan onze inwoners. 

Vragen: 

Zal het beleid in Wachtebeke, naar voorbeeld van Vlaanderen, ook besparen op cultuur? 

Antwoord Peter V.B.: er is geen enkele intentie van het Wachtebeeks beleid om in deze 

legislatuur te besparen op cultuur. In bijlage het individueel financieel profiel opgemaakt 



door Belfius waarin duidelijk te lezen valt dat de cijfers van onze gemeente Wachtebeke 

ver boven de gemiddelden van de ons omringende gemeenten uitsteekt.  

Kunnen de openingsuren worden uitgebreid zonder extra personeelsuren? 

Anne: om welke redenen kunnen verenigingen niet terecht in het CH voor een activiteit? 

Antwoord Inge: meestal is dat omdat alle lokalen verhuurd zijn voor andere activiteiten. 

Voorstellen nieuwe teamcoördinator bibliotheek 

Zie punt ‘Overlopen vorig verslag’. 

Foyer Muziek 2021 

Verandering van _Carré naar Foyer. Dus ook Foyer Literaire. 

Opm.: de _Carré verwees ook naar de 4 genres in programmatie: tento, film, muziek en 

literatuur. In het oog houden voor activiteiten in de toekomst. 

Voorstellen voor programmatie mogen aan Inge worden doorgegeven. 

Varia: 

Volgende vergadering: donderdag 19/3 om 19u30 in de Reynaertzaal van het 

Cultuurhuis. 

Volgende data 2020: 11/6, 17/9 en 19/11. 

 

Goedgekeurd door de beheerraad op de vergadering van  

 

De voorzitter,       De secretaris, 

 

 

 

 

 

 

 

Willy Quintelier      Inge François 

 


